
 

   
  

 

 

 

 
 

 

 
Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Sociaal Domein van 14 mei 2019 

 
 
 
Aanwezigen 

Raadsleden/ duoleden: De heren J.P. Slootweg (VVD), M. Rosink (VVD), J.A.G van der Weyde (CDA), H.A. 
Jansen (PvdA), A.K. Schoenmaker (DSSW/ SW) en J.N. de la Mar (PW) en de dames M. Mekers - Scholten 
(DSSW/ SW), C.C.J. Bambacht – De Hollander (GB), M.W. Mulder – van Eerden (GB), E.G. Bos (CDA),  
A.R. Oosterhuis (PW) en C. Dollekamp - Molleman (PvdA) 

Collegeleden: de wethouders J.Y.A. De Haas, H. Doeven en W.J.N.M. de Jong 

Medewerkers ambtelijke organisatie: De heren Meulenbeld, Barendsen en Mevrouw van Hees 

Externen: Mevrouw Vinkesteijn (lokaal coördinator Biblionet Drenthe), de heer Kraai (teamleider) en 
mevrouw Bakelaar (bestuurder/ directeur Biblionet Drenthe) 

 
 
Afwezigen (m.k.) 

-- 

  
 

Voorzitter: De heren M. van de Kasteelen 
Griffier:  Mevrouw J. van Roeden - Hoekstra 

 
 
1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
2. Vaststellen agenda en vergaderorde 

De agenda wordt conform vastgesteld. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
3. Vragen halfuur inwoners 

Er hebben zich geen inwoners gemeld om gebruik te maken van het vragen halfuur voor inwoners. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
4. Verslag van de commissievergadering d.d. 9 april 2019 + toezeggingenlijst  

Het verslag en de toezeggingenlijst worden conform vastgesteld. 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
5. Rondvraag 

Onderwerp: Jeugdhulp 
De heer Van der Weyde (CDA) 

Vragen 
1. Is er in de jaren 2015 tot en met 2018 in de gemeente Westerveld een stijging in omvang en in 

kosten voor wat betreft de jeugdhulp? Zo ja om welke procentuele stijgingen gaat dat en wat 
betekent dit financieel? 
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2. Is er zicht op de vraag om jeugdhulp in het eerste kwartaal van 2019 en hoe verhoudt zich dat tot 
de eerste kwartalen van de periode 2015-2018? 

3. Heeft het college kennis genomen van het onderzoek dat de gemeente Pijnacker-Nootdorp heeft 
uitgevoerd en waaruit blijkt dat in die gemeente zorgaanbieders spreekuren houden op scholen en 
ouders een min of meer voorgedrukte verwijzing meegeven? 

4. Bent u ermee bekend of ook in de gemeente Westerveld spreekuren op basisscholen of op de 
school voor voortgezet onderwijs worden gehouden door zorgaanbieders die ouders voorgedrukte 
verwijsbrieven geven met het advies voor de desbetreffende zorgaanbieder te kiezen? Zo nee, zou 
u dit willen onderzoeken? 

5. Kunt u aangeven of ook in onze gemeente het gebruik van basis jeugd-ggz in de afgelopen jaren 
gestegen is? Graag uitsplitsen naar soorten zorg zoals: dyslexie, autisme, adhd etc.. 

6. Kunt u aangeven of er afspraken gemaakt zijn met huisartsen over verwijzingen in het kader van de 
jeugdwet? Zou ja, wat zijn deze afspraken? 

7. Is er in de gemeente Westerveld ook sprake van een stijging van het gebruik van de jeugd-ggz? 
Indien ja is het college dan bereid om onderzoek uit te (laten) voeren naar de oorzaken van die 
stijging van het gebruik van jeugd-ggz in onze gemeente? 

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
Wethouder Doeven geeft aan dat hij op dit moment niet alle vragen kan beantwoorden. Hij stelt de heer 
Van der Weyde voor om hier voor een volgende commissievergadering een apart agendapunt te maken. Hij 
adviseert de CDA-fractie om hiervoor een agendavoorstel bij de agendacommissie in te dienen. 
Vooruitlopend hierop geeft hij aan dat vraag 3 niet van toepassing is op de gemeente Westerveld en wat 
betreft vraag 4 geen aanwijzingen heeft dat dit plaatsvindt in de gemeente Westerveld. Wethouder Doeven 
is graag bereid om met de commissieleden over het onderwerp in discussie te gaan. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
6. Presentatie college over het bibliotheekwerk en de rol binnen het Sociaal Doemein 

Doel bespreking 
Presentatie over Biblionet Drenthe. 

Conclusie voorzitter 
Voldoende besproken 

Toezegging 
Mevrouw Vinkesteijn (lokaal coördinator Biblionet Drenthe) zegt de leden van de commissie toe om hun van 
nadere informatie te voorzien over het leren van de Nederlandse taal voor niet Nederlandstaligen. 
Daarnaast ontvangen de commissieleden een brochure over laaggeletterdheid. 

Aantekeningen 
-- 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
7. Agendavoorstel Progressief Westerveld over onafhankelijke cliëntondersteuning 

De fractie van Progressief Westerveld wil met name van gedachten wisselen over de gevolgen van de 
herstructurering voor de cliëntondersteuning aan de mensen met een verstandelijke beperking. Daarbij stelt 
ze de volgende vragen: 

- In de presentatie werd aan MEE alleen OCO toegestaan voor sociaaljuridische hulpvragen. Zijn de 
andere organisaties voldoende in staat om mensen met een    verstandelijke beperking te 
ondersteunen? 

- Er worden nu vier organisaties verantwoordelijk voor OCO. Hoe regel je de onderlinge afstemming 
en hoe voorkom je dat organisaties begeleiding bieden waar zij niet voor toegerust zijn? 

- Hoe bewaak je de kwaliteit van de ondersteuning van de verschillende partners? 

Conclusie voorzitter 
Voldoende besproken, waarbij de voorzitter aangeeft dat het aan de politieke partijen is om er over na te 
denken of ze de discussie politiek verder willen voeren, door bijvoorbeeld een motie vreemd aan de orde 
van de dag in te dienen. 

Toezegging 
-- 

Aantekeningen 
- De voorzitter biedt, in het bijzonder de medewerker van de ambtelijke organisatie, zijn 

verontschuldiging aan voor het feit dat het agendapunt tijdens de commissie Sociaal Domein van  
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14 mei 2019 op het laatste moment van de agenda is afgevoerd.  
- De voorzitter benadrukt dat namens het college het woord wordt gevoerd door wethouder De 

Haas. Indien de discussie zich specifiek richt op de kledingbank, neemt namens het college 
wethouder Doeven het woordvoerderschap over.  

- De fractie van Progressief Westerveld vraagt zich af of de drie uitvoerende organisaties over 
voldoende kennis beschikken om ondersteuning te geven.  

- De heer De la Mar pleit er voor om MEE weer onderdeel te laten maken bij de uitvoering van de 
cliëntenondersteuning en vraagt zich af of het door het college genomen besluit ook strijdig is met 
de wet.  

- De heer Jansen geeft aan zich wel te kunnen vinden in het verhaal van Progressief Westerveld en 
vraagt het college om meer informatie over de totstandkoming van het genomen besluit rondom 
de uitvoering van de cliëntondersteuning.  

- Wethouder De Haas geeft aan er moeite mee te hebben dat de indruk wordt gewekt dat MEE zou 
worden uitgesloten. Ook in de nieuwe situatie maakt volgens wethouder De Haas MEE nog altijd 
deel uit van de cliëntondersteuning en er worden geen cliënten uitgesloten.  

- Voor mevrouw Mulder is het belangrijk dat bij de uitvoering van de cliëntondersteuning er geen 
mensen tussen wal en schip vallen. 

- Doordat MEE vorig jaar vrij plotseling het financieel plafond had bereik is er gezocht naar andere 
mogelijkheden.  

Bekijk hier de live beelden 

 
 
8. Ingekomen stukken en mededelingen 

Onderwerp: Mail Huisvesting Voedselbank Westerveld (A) 
Mevrouw Mulder (Gemeentebelangen), mevrouw Bos (CDA), mevrouw Dollekamp (PvdA) en mevrouw 
Oosterhuis (Progressief Westerveld) 

Vragen vanuit de commissie 
- Mevrouw Mulder wil van het college weten in hoeverre zij iets kan betekenen als het gaat over de 

huisvesting.  
- Mevrouw Bos maakt een vergelijk met de vraag die indertijd door de kledingbank is gesteld over 

huisvesting en hierin door het college is ondersteund.  
- Mevrouw Dollekamp wil van het college weten welke voorstellen er door de voedselbank zijn gedaan 

en wat betreft de huisvesting er een combinatie met de kledingbank is te maken. 

Toezegging 
-- 

Beantwoording college 
Wethouder De Haas geeft aan dat de huisvestingsproblematiek van de voedselbank de aandacht heeft van het 
college. Er wordt gekeken of er een helpende hand geboden kan worden. Indien er meer informatie is, dan 
wordt de commissie hiervan op de hoogte gebracht. Een combinatie tussen de kledingbank en de voedselbank 
is verboden. Wel zijn er mogelijkheden om dit in een gebouw te huisvesten. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 

Onderwerp: Memo college over een toezegging vraag over leerlingenprognoses (B) 
Mevrouw Oosterhuis (Progressief Westerveld) 

Vragen vanuit de commissie 
Mevrouw Oosterhuis spreekt haar tevredenheid uit over het aanleveren van een actuelere prognose door het 
college. 

Toezegging 
-- 

Beantwoording college 
Wethouder Doeven merkt op dat hij blij is met het feit dat niet alle prognoses altijd uit komen.  

Bekijk hier de live beelden 
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9. Informatie van het college van burgemeester en wethouders 

Onderwerp: Uitvoering motie ‘Heel toegankelijk Westerveld’ 
Wethouder De Haas 

Vragen vanuit de commissie 
-- 

Toezegging 
Wethouder De Haas zegt toe dat hij de raads- en commissieleden een memo stuurt over hoe om te gaan met 
de uitvoering van de motie ‘Heel toegankelijk Westerveld’, zoals in de raadsvergadering van 30 oktober 2019 
is aanvaard. 

Beantwoording college 
De raad heeft aan de hand van de motie het college verzocht om een elektrische Jutter aan te schaffen. Dit is 
een elektrische rolstoel die over krachtige motoren beschikt, waarbij elke nieuwe gebruiker eerst rijles dient 
te volgen. Het gaat niet om een algemene voorziening. De kosten voor het onderhoud en de verzekering 
vallen hoger uit. Indien er pech ontstaat in bebost gebied is de vraag hoe de Jutter te hulp kan worden 
geschoten. Het is volgens wethouder De Haas niet aan te bevelen om een elektrische Jutter aan te schaffen. 
De uitvoering van de motie wordt volgens hem problematisch. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
10. Informatie van het college over verbonden partijen 

Er is geen informatie van het college over verbonden partijen ontvangen. 

Bekijk hier de live beelden 

 
 
11. Sluiting. 

De voorzitter sluit de vergadering om 22:13 uur 

Bekijk hier de live beelden. 

 
 
Vastgesteld in de openbare vergadering van de commissie van 11 juni 2019. 
 
 
 
De commissiegriffier,    De voorzitter, 
 
 
J. van Roeden – Hoekstra    M. van de Kasteelen    
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